
JEGYZŐKÖNYV

a Budaörsi Görög Nemzetiségi Önkormányzat
2018. december 21-i közmeghallgatásáról

Az ülés helye és ideje: Pyrgos étterem Budaörs

Jelen vannak:        Szidiropulosz László elnök 
 Később érkezett:    Szidiropulosz Léna képviselő 

Jegyzőkönyvvezető: Pintérné Berecz Anita

Szidiropulosz László elnök: Megállapítja a határozatképességet, az ülést 1800-kor
megnyitja. 

Felkérte a Testület jelenlévő tagját, Szidiropulosz Léna elnökhelyettest, hogy vállalja
a jegyzőkönyv hitelesítését.

Szidiropulosz Léna elnökhelyettes jelezte, hogy vállalja a jegyzőkönyv hitelesítését.

A Testület  2 egyhangú igen  szavazattal  úgy döntött,  hogy  Szidiropulosz Lénát
választja meg, a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

Szidiropulosz  László  elnök:  Ismerteti  a  meghívó  szerinti  napirendi  pontot,  s
megnyitja a közmeghallgatást.

27/2018. (XII. 21.) BGNÖ sz. határozat

A.
A Budaörsi Görög Nemzetiségi Önkormányzat úgy dönt, hogy Szidiropulosz Léna
elnökhelyettest választja meg a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

B.
Napirend:
Nyilvános ülés:

1.) Közmeghallgatás

Napirend előtti hozzászólás: nem volt.



Napirendek tárgyalása:   

Szidiropulosz  László  elnök:  Tisztelettel  köszönt  mindenkit.  Minthogy  görög
nemzetiségi  ülésről  van  szó,  lehet  az  egész  ülést  görögül  lebonyolítani,  nem
törvénysértő.  A  mai  alkalommal  beszámolnak  az  évről,  és  megtartják  záró
ünnepségüket a zenekarral  és a tánccsoporttal.  A költségvetést év elején szokták
megállapítani, s módosítás csak akkor van, ha az önkormányzat, vagy az állam hoz
egy határozatot, s ez szükségessé teszi. Szeretné megdicsérni a tánccsoportot, mert
idén 22 alkalommal léptek fel, nem véletlen, hogy két évvel ezelőtt a Pro Kultúra Díjat
megkapták. Hetven százalékban egyébként magyar településeken léptek fel. A Palio
Buzuki  is nagyon szépen teljesített  az idén,  meg voltak hívva idén a Pro Kultúra
gálaestre  februárban.  Sajnos,  alapító  tagjuk  Szertaridisz  Nikos  idén  tavasszal
eltávozott közülük. Tavasszal megtartották a szokásos ünnepüket, és nyáron kellett
volna  megcsinálni  a  sváb-görög  ízek  és  dallamok  rendezvényt,  aminek  ötször
futottak  neki,  s  mind  az  ötször  valami  közbejött.  Idén  valamikor  zárt  körben
megcsinálják.  A fővárosi görög önkormányzat trák estjén is ott voltak, nagyon jól
sikerült este volt, rég volt ilyen a görög közösségben. Év elején még Sianos Tamás
volt  az elnök,  azóta  szószóló  lett,  így le  kellett  mondani  budaörsi  tisztségéről  és
tagságáról, a pályázatokról ő fog beszélni.  

Gogu Periszteria: A költségvetés kapcsán milyen tervek vannak?

Szidiropulosz  László  elnök: Most  már  második  éve,  mert  gondolja,  hogy  erre
irányul a kérdés, nem igen pályáztak, mert az elmúlt években a pályázatok zömét
visszautasították,  s  többen  jelezték  a  városi  testületből,  hogy  ne  ilyenekre
pályázzanak, mert csak városi rendezvényekre adnak pénzt. Budaörs gazdag város,
s minden évben kapnak támogatást, jövőre például fognak új ruhára pályázni. 

Sianos Tamás: Mindenkit szeretettel üdvözöl. Jelzi, a nemzetiségi pályázatok már
befejeződtek, az alapkezelő csak a rendszert nyitotta meg, pályázni most nem lehet.
Budaörsön  idén  egyébként  közel  kettő  millió  háromszáz  ezer  forintot  kapott  az
önkormányzat, s ezért sem pályáztak máshol, meghagyták a lehetőséget másoknak.
A két  nemzeti  ünnepre külön-külön közel  fél  millió  forintot  kaptak,  négyszáz ezer
forintot  a  görög  nyelvoktatásra,  s  a  cd-re  is  egymillió  forint  felett.  Egyébként  a
nemzetiségi  önkormányzatok  általánosan  nincsenek  megelégedve  a  feladatalapú
támogatások  bírálásával,  mert  nem  tudják  elfogadni  a  leírt  szempontokat,  ami
alapján  a  pontozzák  őket.  Ugyanazon  határozatokért  az  egyik  évben
nyolcszázhatvanezer forintot, a másik évben meg hatszázezret kaptak, pedig többet
is teljesítettek, mint korábban. Szószólóként ebben az ügyben is tenni kíván. Kérdés
érkezett még a tánccsoport kapcsán. Erre azt tudja mondani, hogy ha Budaörsön
kívánnak fellépni, arra mindenképpen tudnak pályázni, valamint az önkormányzat is
pályázhat a nemzetiségi pályázatoknál, ez két lehetőség van.  

Szidiropulosz László elnök: Jövőre mindenképpen szeretné a tánccsoportot 5-600
ezer forint értékben segíteni a görög önkormányzat, például az új ruhák kapcsán, de
lehet más szervezetekhez is fordulni.

Sianos Tamás: A NEA pályázatok megjelentek, s szószólóként lobbyzni fog, hogy a
görög nemzetiségi önkormányzat több pénzt kaphasson, mint az előző években.  



Wunderlich Gábor: A görög nyelvoktatás folytatódik a következő évben is?

Szidiropulosz László elnök: Már harmadik éve csinálják, most nyolc gyermek van,
illetve  felnőtt  oktatásban kétszer  nyolcas osztály  van,  a  támogatás  négyszázezer
forint,  amiből  az  egyik  tanárt  fizetik,  és  a  másik  kettőt  a  Görög  Nagykövetség
támogatásával  finanszírozzák. Köszönik a helyiség használat lehetőséget a Szent
Benedek Gimnáziumnak. 

Wunderlich Gábor: Szerencsés lenne a budakörnyéki televízióban hirdetni, hogy a
régióból is jöhessenek. A napokban Ritter Imrével csinált interjút,  aki  interpellációt
adott  be,  hogy a  nemzetiségi  óvodák dolgozói  kapjanak több pénzt,  s  ott  szóba
került,  hogy nemzetiségi óvodát és iskolát  a görögök nem indítottak egyedül,  s a
kérés nem budaörsi jellegű, de van-e ilyesmi tervben? 

Sianos Tamás:  Az országos görög nemzetiségi  önkormányzat feladata,  s nem a
szószólói szervezeté, akik inkább tanácsot tudnak adni.  2011 évi népszámlálásnál
összesen 4648 görög ember volt Magyarországon, legtöbben a XIII., XIV. kerületben.
Bölcsőde, óvoda, iskola ilyen formán nehézkes és költséges lenne, próbálkozások
voltak rá.

Több  kérdés  nem  lévén  a  részönkormányzat  tagjai  meghozták  az  év  utolsó
határozatát.

A testület 2 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Közmeghallgatás

Budaörsi Görög Nemzetiségi Önkormányzat a Szervezeti és Működési Szabályzata
alapján előre meghirdetett közmeghallgatását rendben megtartotta.

 
Szidiropulosz László elnök:  Köszöni  mindenkinek,  hogy megjelent,  eredményes
évet zárnak, a s a jövőben is megpróbálnak megtenni minden tőlük telhetőt. Nagyon
boldog új évet kíván mindenkinek.

k.m.f.

    Szidiropulosz Léna Szidiropulosz László      
jegyzőkönyv-hitelesítő                            elnök
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